



Français :

YOURGNEWS est le nouveau laboratoire expert pour l'innovation, la formulation et le développement de produits de maquillage fort en naturalité et en performance.

Après 25 ans à la tête du laboratoire R&D de Make Up For Ever, où j'ai formulé avec les maquilleurs pro de nombreux produits iconiques, je partage désormais toute mon expertise et les secrets de la formulation du maquillage.

De votre brief technique, au lancement de votre produit, YOURGNEWS formule et/ou développe votre formule en suivant chaque étape jusqu'à la collaboration avec le fabricant industriel.

Donnez de la couleur, de la texture, de la naturalité et du fun dans vos innovations maquillage !

English:

YOURGNEWS is the new expert laboratory for innovation, formulation and development of makeup products with full naturality and full performance.

After 25 years at the head of the R&D laboratory of Make Up For Ever, where I formulated with make up artists many iconic products, I share now all my expertise and the secrets of the formulation of the make up.

From your technical brief, to the launch of your product, YOURGNEWS formulates and/or develops your formula following each step of your project until the collaboration with the industrial manufacturer.

Give colors, texture, naturality and fun in your makeup innovations!